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Abstract (en)
[origin: CA2942195A1] The device (1), which serves for processing, in particular cutting and spraying, at least one processable product, in particular
a foodstuff (8), comprises at least one blade (11) which can be connected to an ultrasound source via at least one coupling element (12) and
an energy converter (13) and is fastened to a blade holder (2) which is connected to a drive device (4) held by a framework (6). According to the
invention, the drive device (4) comprises a plurality of actuators (41,, 46) which, on the one hand, are in each case connected to the blade holder (2)
via a first rotary joint (31;; 37) and which, on the other hand, are in each case connected to the framework via a second rotary joint (51;; 57) in such
a way that the blade holder (2) is held by the actuators (41,, 46) alone and is displaceable and, if appropriate, rotatable within a work volume.

Abstract (de)
Die Vorrichtung (1), die dem Bearbeiten, insbesondere dem Schneiden und Zerstäuben wenigstens eines Prozessguts, insbesondere eines
Nahrungsmittels (8), dient, umfasst wenigstens eine Klinge (11), die über wenigstens ein Kopplungselement (12) und einen Energiewandler (13) mit
einer Ultraschallquelle verbindbar und an einer Klingenhalterung (2) befestigt ist, die mit einer von einem Gerüst (6) gehaltenen Antriebsvorrichtung
(4) verbunden ist. Erfindungsgemäss umfasst die Antriebsvorrichtung (4) mehrere Aktuatoren (41, ..., 46), die einerseits je über ein erstes
Drehgelenk (31; ...; 37) mit der Klingenhalterung (2) und die andererseits je über ein zweites Drehgelenk (51; ...; 57) derart mit dem Gerüst
verbunden sind, dass die Klingenhalterung (2) allein von den Aktuatoren (41, ..., 46) gehalten und innerhalb eines Arbeitsvolumens verschiebbar
und gegebenenfalls drehbar ist.
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